
Van: René Peusens 

Verzonden: woensdag 8 januari 2020 

Aan: Bart Kuijer 

Onderwerp: HW n.a.v. uw technische vragen vwb warmte in RES-proces 

 
Geachte heer Kuijer, 
 
Onderstaand de antwoorden op de door u gestelde vragen. 
Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, René Peusens 
Procesregisseur RES 

 

 

 

In de Statenmededeling 'Warmtetransitie in de gebouwde omgeving' (d.d. 10 dec 2019) staat 

dat "dat onze gemeenten nog niet of nauwelijks zijn gestart met het opstellen van de 

benodigde Transitievisies Warmte". In elke RES-regio worden weliswaar adviseurs voor 

aardgasvrije wijken ingezet, maar uit het overzicht van de maatschappelijke betrokkenheid in 

de vier Brabantse RES-regio's (bijlage bij Statenmededeling Voortgang Regionale 

Energiestrategieën) is op te maken dat alleen in de regio Zuidoost Brabant een werkgroep is 

gericht op het warmtevraagstuk. Wij hebben hierover de volgende vragen: 

  

Vraag 1:  

In welke mate en op welke wijze is er in de (andere drie) RES-en aandacht voor de 

warmtetransitie? 

Antwoord: 

In elke regio is er aandacht voor de warmtetransitie. Hoewel dit niet expliciet in de benaming 

van de organisatiestructuur naar voren komt zijn in de regio’s West, Midden en Zuidoost een 
werkgroep of expertisegroep op het gebied van warmte actief. Het is daarnaast de 

verwachting dat voor het einde van deze maand ook in de regio Noordoost een werkgroep 

warmte zal starten.  

  

Vraag 2: 

Welke verwachtingen zijn er vanuit de provincie over het op korte termijn opstellen van 

Transitievisies Warmte door de gemeenten, al dan niet hiertoe aangezet in RES-verband? 

Antwoord: 

Wij hebben op dit moment geen aanleiding om te twijfelen of de gemeenten tijdig hun 

Transitievisie Warmte hebben opgesteld. De door ons ingeschakelde adviseurs geven deze 

maanden workshops Transitievisies Warmte aan gemeenten. Rond de zomer staat een nieuwe 

gespreksronde met alle gemeenten gepland. 

  

Vraag 3: 

Brengt het college van GS, als lid van de stuurgroepen van de vier RES-regio's, de 

warmtetransitie actief in als aandachtspunt in de te formuleren RES-en? 

Antwoord: 

Ja en dat zullen GS ook doen bij de appreciatie van de concept-RES’en. 
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